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Trafikudvalget har i brev af 2. december 2009 stillet mig følgende spørgsmål 
440 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 440:

"Anser ministeren det for sandsynligt, at det vil være attraktivt for en kom-
mende operatør at byde på regionaltogstrafikken Fredericia-Odense-
Svendborg, set i lyset af at der i dag er betydelige kapacitetsproblemer på Vest-
fyn, og at disse bl.a. medfører, at regionaltogene får ekstraordinært lange ven-
tetider på visse stationer for at give plads til forbipasserende IC- og godstog?"

Svar:

Jeg er bekendt med, at spørgeren af ideologiske grunde er modstander af ud-
bud af jernbanetrafik.

Erfaringerne fra de hidtidige udbud af jernbanetrafik er imidlertid overvejende 
positive med et fornuftigt antal bydere, og jeg har ingen anledning til ikke at 
forvente, at dette ikke skulle være tilfældet på Vestfyn. 

Med venlig hilsen

Lars Barfoed

Trafikudvalget 2009-10
TRU alm. del Svar på Spørgsmål 440
Offentligt


